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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/22-01/15 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-2 
Rijeka, 24. 01. 2022. 

 
ZAPISNIK 

S 32. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

32. sjednica VMO Mlaka održana je 24.01.2022. (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Nikolina Velnić, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Marin Filčić, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Igor Ivošić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje godišnjeg Izvješća o radu Vijeća MO za 2021. godinu. 
2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
       Zaključak: 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu VMO Mlaka za 2021. 
godinu. 

 
AD 2 
 
Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 

Zaključak: 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za urbanizam na upit za mogućnost 
proširenja parkirališta s južne strane Zvonimirove 12. Nije moguće uređenje za 
javno parkiranje jer je to površina javne i društvene namjene (Srednja škola) u 
kojoj je moguće uređivanje vanjskih sportskih terena, površine za odmor i 
rekreaciju, zelene površine, te parkirališta u funkciji Škole.  
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 Vijeće je zaprimilo zahtjev za postavu dodatnog stupića i ocrtavanje žutim crtama uz 
parkirno mjesto za invalide između V. P. Širole 12 i 14 jer nesavjesni stanar parkira 
tako da onemogućava korisniku invalidnog mjesta siguran izlaz. Na zahtjev Vijeća 
MO Mlaka cijela površina za pristup navedenom parkirnom mjestu je već iscrtana 
žutim linijama, te je dodatno postavljen stupić. U slučaju onemogućavanja pristupa 
potrebno se odmah obratiti Prometnom redarstvu, kao i upozoriti stanara budući je iz  
dopisa vidljivo da se radi o jednoj osobi – stanaru. 
 

 Vijeće je suglasno s molbom predstavnika stanara zgrade u Krešimirovoj 52 za 
iscrtavanje prometne žute oznake  zabrane parkiranja na ulaz u zgrade kbr. 52 i 54, 
jer postojeći prometni znak ne sprječava neodgovorne vozače automobila da 
parkiraju vozila na/u ulaz u zgrade i dvije garaže. Zahtjev će se proslijediti  Rijeka 
Plusu. 
 

 Više stanara ulice Vitomira Paje Širole požalilo se na opomene pred kaznu koje je 
Prometno redarstvo podijelilo svim parkiranim automobilima s lijeve i desne strane 
dijela ulice (do nebodera k. br. 10) uz obrazloženje da su parkirani na nogostupu,  te 
su zatražili da MO Mlaka i Grad Rijeka zastupaju interese i prava stanara i dok se ne 
nađe rješenje ne kažnjavaju stanare koji nemaju drugu mogućnost parkinga. 

  Zbog ozbiljnosti i hitnoće situacije Prometnom redarstvu su proslijeđeni mailovi 
građana i  upućen prigovor od strane MO Mlaka uz molbu za uvažavanje istih.   
 

 Prometno redarstvo je uputilo odgovor u kojem se navodi da redovito provode 
nadzor u Ulici V. P. Širole koja se koristi prvenstveno lokalno od strane stanara, a u 
istoj se postupa na inicijativu građana. Nadzor se prvenstveno provodi u prvom 
dijelu ulice, jer je istaknut kao kritičan, ali obuhvaća i poziciju nakon zavoja.   

 Prometno redarstvo  apelira  na stanare predmetne ulice da uvijek omoguće koridor 
za nesmetan prolazak interventnih službi, jer je to upravo u njihovom interesu.  
Prilikom nadzora nemaju mogućnost uvida u vlasništvo vozila, a  Zakon o sigurnosti 
prometa na cestama ne pravi razliku između vozača po takvim kriterijima, naročito 
prilikom ometanja. Dužnost je svih sudionika u prometu voditi računa o sigurnosti, 
razvijati solidarnost, humane i etičke odnose među sudionicima u prometu na 
cestama. Prometno redarstvo je uvijek imalo razumijevanja za probleme stanara, ali i 
svih drugih građana, no u slučajevima prijava i situacijama kada dođe do blokade 
prometa moraju postupiti protiv počinitelja prekršaja. 
 

 Vijeće je zaprimilo zahtjev za sanaciju urušenog dijela zida između brojeva 9 i 11 u 
ulici Luki. Zahtjev je proslijeđen Rijeka Plusu. 
 

 Vijeće je zaprimilo molbu za učvršćivanje betonskih gljiva na raskršću ulica R. 
Benčića i G. Duella, jer su ih neodgovorni vozači pomaknuli, te parkiraju preko 
granične crte na cestu i ometaju preglednost prilikom izlaska iz ulice G. Duella na 
ulicu R. Benčića (pogotovo kada se tu parkira kombi).  

 Molba je proslijeđena Rijeka Plusu koji je odgovorio da je za nepropisno parkirana 
vozila nadležno Prometno redarstvo koje može utvrditi je li vozilo u prekršaju, 
odnosno po potrebi pozvati i specijalno vozilo “pauk” kako bi se vozilo premjestilo. 
Vraćanje betonskih graničnika i uređenje izvršit će se na svim lokacijama u okviru 
radova redovitog održavanja za 2022.godinu. 
     

AD 3 
 
Zaključak:  
 
 Potrebno je zatražiti informaciju o statusu građevinske dozvole za izgradnju 

stepenica od Čandekove ulice prema parkiralištu. 
 

 Potrebno je zatražiti od Čistoće detaljno objašnjenje plana projekta uvođenja novog 
sustava prikupljanja otpada pogotovo kako će se riješiti za OŠ Podmurvice, 
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višestambene zgrade, te zgrade na nepristupačnim pozicijama npr. iznad stepenica 
(ulica Podmurvice, Luki) jer građani traže informaciju od MO. 

 
 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper, prof. 
  


